

BLACKBURN COMMUNITY ASSOCIATION  
BOARD OF DIRECTORS MINUTES OF THE MEETING  
MAY 20, 1993 - 7:30 PM

ASSOCIATION COMMUNAUTAIRE DE BLACKBURN  
CONSEIL D'ADMINISTRATION - COMPTE-RENDU DE LA REUNION  
LE 20 MAY 1993 - 7H30

**DIRECTORS PRESENT/MEMBRES A LA RÉUNION:** Steve Palmer, Mike Martin, Neil Morris, Neil Papineau, Geraldine Tanguay-Foisy, Bob Jamieson, Michelle Therien.

**GUESTS/INVITES:** Paul Clément, Reiner Bloes

**MINUTES**

**Directors Reports**

**Sports:** The new leisure system is going ahead quite rapidly and should be ready for City Council on June 15.

**Banar:** Geraldine made a few comments concerning advertisements for the BANAR. A free draw for three Links tickets is in the June BANAR. Geraldine also received positive feedback on the previous article concerning the history of Blackburn Hamlet.

**Membership:** Bob is leaving the Executive Committee and Mr. Neil Papineau will take on his responsibilities as Director of membership. Bob also mentioned that membership was up 180 more and we are closing in on \$10,000. Approximately 1,200 members have paid their membership and Bob expects more to register at the Fun-Fair. Close to the same amount as last year.

**Fun-Fair:** The Fun-Fair is all set up and well under way. The Fun-Fair Directors requested that the BCA make a policy decision on travelling expenses. It was agreed to do this at the allowance payable similar to the present government standard

rates, for employee requested vehicle use (10 cents/km). The executive also agreed storing the Fun-Fair equipment (Dunk Bozo, Candy machines etc.) in the 40' trailer. As for the rental of the equipment specific guidelines will be established including insurance coverage, special events within B.H., non-profit fund raising events etc.

**Vice-President:** Neil reported that The Community Centre is presently on hold due to the reorganization of the Recreation Associations. Tour of facilities will be looked at next year.

**COMPTE-RENDU**

**Rapport de l'exécutif**

**Sports:** Le nouveau système des loisirs s'avère rapidement et devra être prêt pour le conseil municipal le 15 juin prochain.

**Banar:** Géraldine a fait des commentaires au sujet de la publicité du BANAR. Une petite annonce sera inséré dans le BANAR du mois de juin concernant un tirage gratuit de 3 billets pour la partie des Links. Des résultats positifs ont été reçus concernant l'historicité de Blackburn Hamlet.

**Cotisation:** Bob quitte l'Exécutif et sera remplacé par M. Neil Papineau qui assumera ses responsabilités comme directeur de la cotisation. Bob a aussi mentionné que la cotisation a connu une augmentation de 180 de plus avec un total de 10,000\$ (presque le même que l'an dernier). Plus de 1,200 membres ont payés leur cotisation et Bob croit que plusieurs autres personnes s'inscriront durant la foire.

**Foire d'amusement:** La foire aura lieu cette année. Les directeurs ont demandé à l'Exécutif d'établir une politique concernant le remboursement des frais de déplacements pour les volontaires. Il a été décidé par l'exécutif que le prix payable sera

déterminé selon les standards et les taux présentement établis par gouvernement (soit 10 sous par km). L'exécutif a aussi établi une politique au sujet de la location et l'entreposage des équipements (dunk bozo, appareillage à bonbons etc.) La couverture d'assurance, les évènements spéciaux et les organismes à buts non-lucratifs étaient les sujets de discussion.

**Vice-président:** Neil a mentionné que le projet du centre communautaire est présentement en suspend à cause de la réorganisation des associations récréatives. L'étude des emplacements sera remise à plus tard.

**Publicity:** On behalf of the BCA, Mike attended a meeting concerning Community policing in Gloucester. The Gloucester police are presently redesigning and implementing new policing strategies with the support of the community. It is imperative that the police and the community work together in a problem-oriented partnerships approach. Through a series of workshops the committee is identifying the present and future needs of the community including: human resources, information and technology, organizational structure, calls for service, management, communications strategies.

### President's Report

Steve reviewed the agenda for the current year and discussed the action taken on these 13 topics.

1. Referendum - no action
2. Roles & responsibilities  
- still progressing
3. RCB/RA combining  
- to Council June 15
4. Kirby Report - attended two meetings - no reports written
5. Overview of Mandate/needs of community - continuous basis
6. Policy on equipment - action taken
7. Greenbelt issues - the BCA decided to act independently of the Greenbelt Action Committee.
8. Translation of Minutes - action taken
9. Budget impact on lower interest rates - ongoing

### Community Input

Reiner Bloes also approached the BCA on matters that concerns the residents of Blackburn Hamlet. The Kirby report, Market Value reassessment and the Bingo Hall. Reiner said that he feels the BCA could have done more on each of these issues. Paul Clément discussed his proposal for improving the appearance of Innes Road. The executive agreed to support the initiative. Michael Martin will be the responsible director.

### Election

A motion was passed to re-elect the present executive with the addition of Neil Papineau as director of membership. The positions of Youth Programs and Fun-fair are open. There being no amendments to the motion, it was passed by vote.

There being no further business, the meeting was adjourned at 9:30 PM.

**Publicité:** Mike a assisté à une réunion concernant la communauté et la police de Gloucester. La police de Gloucester restructure et exécute présentement leur stratégies par l'appui de la communauté. Il est primordial que la police et la communauté travaille ensemble dans une approche de partenaire pour identifier les problèmes. Par l'entremise de sessions de discussion, le comité identifiera les besoins présents et futurs de la communauté incluant: les ressources humaines, information et technologie, structure organisationnelle, appels/services, gestion, stratégies des communications.

### Rapport du président

Steve a révisé l'ordre du jour pour l'année et discuta des initiatives prises pour les 13 sujets.

1. Référendum - aucune action
2. Rôles et responsabilités  
- progrès satisfaisant
3. L'amalgamation du RCB/ACB  
- conseil municipal le 15 juin
4. Rapport Kirby - assisté à deux assemblées, aucuns rapports écrits
5. Révision des objectifs/besoins de la communauté - base continue
6. Politique d'équipements - action
7. Greenbelt - Le BCA a décidé d'agir indépendamment du Comité d'action.
8. Traduction du compte-rendu  
- action prise
9. Baisse du taux d'intérêt et les effets sur le budget - en cours

### Rapport de la communauté

Reiner Bloes a approché l'ACB concernant les intérêts de la communauté incluant: la réévaluation des taxes foncières, le nouveau centre du Bingo et le rapport Kirby. Reiner croit que l'ACB n'a pas assez réagi sur ces sujets de discussion. Paul Clément a discuté d'une proposition concernant l'amélioration du chemin Innes. L'exécutif a appuyé sa demande et Michael sera le directeur responsable.

### Election

Une motion a été passé concernant la ré-élection des membres. De plus, Neil Papineau sera le nouveau directeur des cotisations. Les postes de directeurs pour la foire d'amusement, les programmes de loisirs et les affaires municipales sont toujours ouverts.

Ajournement de l'assemblée: 9h30